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Geachte gemeenteraad, 
 
De VVD‐fractie is van mening dat het zeer wenselijk is om te investeren in recreatieve 
voorzieningen aan en op de Nieuwkoopse Plassen, om de mogelijkheden van kleine 
watersport optimaal te benutten en deze te faciliteren en om de toegankelijkheid van 
de Plassen te vergroten, hetgeen ook in lijn is met de recentelijk vastgestelde Nota 
Recreatie & Toerisme. Daarom de volgende vragen:  
 

1. Bent u net zoals de VVD‐fractie van mening dat er een proactieve rol voor de 
gemeente ligt om de beoefening van kleine watersportvormen op de 
Nieuwkoopse Plassen te faciliteren?  
 
Antwoord: Ja, de gemeente heeft in het recreatiebeleid opgenomen dat juist 
niet gemotoriseerde en elektrisch aangedreven watersportvormen goed passen 
in de beleving van rust, natuur en stilte. Die beleving willen we graag stimuleren, 
zeker ook op het water. Hiermee committeert de gemeente zich aan het 
ontwikkelen, stimuleren en faciliteren hiervan. 
 

2. Bent u net zoals de VVD‐fractie van mening dat er een proactieve rol voor de 
gemeente ligt om de toegankelijkheid van de Nieuwkoopse Plassen, ook voor 
kleine watersportvormen, te vergroten?  
 
Antwoord: Ja, indien hier een brede behoefte voor is willen wij dit zeker 
faciliteren. Er zijn al verschillende mogelijkheden gecreëerd om met kleine 
boten en kano’s de Nieuwkoopse Plassen te bereiken. Denk hierbij aan 
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bijvoorbeeld aan de loswallen in Noorden en het Zuideinde, de publieke 
aanlegplaatsen Reghthuysplein en de verschillende jachthavens. In de omgeving 
van de Zuidplas zijn de mogelijkheden om op een publiek toegankelijke plaats 
een licht vaartuig te water te laten echter beperkt. Dat wil niet zeggen dat het 
niet kan. Op de koppen van de Zuidhoek zijn drie steigers te vinden voorzien van 
een zwemtrap. Hoewel misschien niet ideaal kunnen hier surfplanken en kano’s 
te water worden gelaten. 
 
Zie onderstaande situatie foto’s Zuidhoek 
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3. Indien uw antwoord op één of beide van bovenstaande twee vragen ja is; hoe 

gaat u hier invulling aan geven?  
 
Antwoord: Zoals u in de beantwoording kunt lezen geven wij hier al invulling 
aan.  
 

4. Ziet u, redenerend vanuit de recreatieve ambities, kansen om als gemeente te 
investeren in een watersportsteiger aan de Zuidplas als recreatieve 
voorziening? Zo niet; waarom niet?  
 
Antwoord: Het initiatief is ons bekend. Het verzoek dat in april is ingediend is, 

zoals u weet, afgewezen omdat de locatie niet geschikt is  voor de plannen die 

WSV Southbeach heeft. Het gaat namelijk niet alleen om een watersportsteiger, 

maar ook om: een sanitairgebouw, uitkijktoren, schuin aflopende steiger etc. 

In de ontwikkeling Centrumplan Nieuwkoop en het “recreatierondje” zit ruimte 

om bijvoorbeeld op het jeu de boules eiland een toegang te ontwikkelen voor 

kano’s en sups. Een ondernemer heeft al aangegeven hier ook in te willen 

investeren. 

 

Wel is aan de andere zijde van het Meijepad de roeivereniging met haar 
faciliteiten gevestigd, wellicht kunnen deze verenigingen samenwerken.  
 

5. Kunt u nader motiveren waarom u de locatie die door WSV Southbeach is 
aangedragen niet geschikt acht? Wat zijn uw bezwaren?  
 
Antwoord: De locatie op de kop van Zuidhoek is eigendom van de gemeente en 

dit willen wij niet verkopen en/of verhuren. Daarnaast is het initiatief vanuit 
landschappelijke inpassing niet wenselijk. Er wordt veel waarde gehecht aan 
behoud van de groene koppen, met name om een natuurlijk aanzicht vanaf het 
water te behouden. Bij de inrichting is geïnvesteerd in een groen aanzicht vanaf 
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de plas maar met ruimte voor recreatief gebruik van het grasveld met bomen. De 
bestemming is “groen” waardoor we al snel tegen de grenzen van het 
bestemmingsplan aanlopen bij het realiseren van bouwwerken. Wellicht is een 
mogelijkheid om de bestaande steiger aan te passen aan de wensen van de 
watersporters. 
 
Verder genereert het initiatief extra verkeer waarbij de parkeerdruk op het gebied 
zal toenemen. De huidige parkeerdruk op de Zuidhoek, mede in relatie met 
parkeerders voor Strand Zomer, is fors. Wij zien onvoldoende ruimte om extra 
parkeerdruk ter plaatse te kunnen verwerken. Het verzoek is niet zozeer 
afgewezen, maar er is aangeven dat de huidige locatie niet geschikt is en dat er 
wellicht betere locaties in de gemeente zijn die zich lenen voor het initiatief. 

 

6. De gemeente heeft in haar afwijzing van de locatie Zuidhoek naar voren 

gebracht dat er betere locaties zouden zijn (aan de Zuidplas); welke locaties 

betreft dit? 

 

Antwoord: De gemeente heeft geen eigen grond aan de Zuidplas, dus er kan 

geen alternatieve locatie worden aangeboden. De initiatiefnemers zouden dus 

in gesprek moeten gaan met particuliere grondeigenaren aan de Zuidplas, 

strand Zomer, de roeivereniging of bijvoorbeeld restaurant/ jachthaven 

Zuideinde.  

 

7. Bent u bereid om wederom met WSV Southbeach zelf, en mogelijke andere 

geïnteresseerden in de kleine watersport, om tafel te gaan, om te 

inventariseren wat de mogelijkheden zijn om op de locatie Zuidhoek een 

steiger te realiseren, en/of anders alternatieve mogelijkheden te 

onderzoeken? Zo niet; waarom niet?  

 

Antwoord: We zijn zeker bereid om met initiatiefnemers in gesprek te gaan over 

het realiseren van voorzieningen voor kleine watersport. Alleen niet op deze 

locatie.  

 
Zo ja;  
 

8. Op welke termijn kunt u dit doen? 
 
Antwoord: We gaan binnenkort met de initiatiefnemers in gesprek. 
 

9. Kunt u de conclusies van deze overleggen met de Raad delen? En op welke 
termijn?  
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Antwoord: Ja, dit is mogelijk. De termijn hangt af van de inzet en voortgang van 
de eventuele gesprekken. Nogmaals, ook de initiatiefnemers hebben hier een 
rol waar wij geen invloed op hebben.  
 

10. Kunt u tevens een budget (inclusief dekking) en planning voor de realisatie van 
deze recreatieve voorziening bijvoegen?  
 
Antwoord: Nee, dit hangt af van diverse zaken en is op voorhand niet te delen.  
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